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Høring om udkast til bekendtgørelse om overførsel af FFF-sagerne fra Landsskatteretten til vurde-
ringsankenævnene samt om ændring af bekendtgørelse om forretningsordenen for ankenævn – mi-
nisteriets j.nr. 16-0646357. 

Vurderingsankenævnsforeningen har med tak modtaget ovennævnte udkast til bekendtgørelser i hø-

ring. 

Efter det nu vedtagne lovforslag (L28) er det hensigten, at fordele FFF-sagerne på et mindre antal 

nævn end de tyve, der behandler klager på området, og hvor der er ledig kapacitet for at undgå en 

stigning i sagsbehandlingstiden ved Landsskatteretten.  

Vurderingsankenævnsforeningen har forståelse for ønsket om at friholde nævn, der i forvejen har 

mange sager. Det er imidlertid foreningens opfattelse, at de hen imod 10.000 sager, der er nævnt i be-

mærkningerne til lovforslaget, bør fordeles på flere end de fem nævn, der er omtalt i udkastet til be-

kendtgørelse – gerne ti eller flere.  

Det er således foreningens opfattelse at fordelingen af de mange sager på ti nævn, eller gerne flere, vil 

give en bedre fordeling af arbejdsbelastningen på nævnene, og dermed reducere risikoen for, at der 

opstår flaskehalse, ligesom det vil give borgere lettere adgang til et eventuelt møde med vurderingsan-

kenævnet. 

 

Med venlig hilsen 
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